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Sak 01/25: Meldinger 
 
Saksdokument:  

 

Saksutredning: 

2024.10.24.33.Bjordalsdrifta beitelag.Rapport beitesesongen 2024 

2024.10.25.001.5.Hardangervidda Villreinutvalg.Referat fra styremøte 08.10.24 

2024.11.07.33.Geitvassdalen beitelag.Rapport beitesesongen 2024 

2024.11.11.130.0.Eidfjord Fjellstyre.Utbetaling av vrakpant for båtvrak 

2024.11.11.001.5.Slepestyret.Sluttrapport vedlikehold Jegerbu Vegarhovd 2023, del1 

2024.11.11.001.5.Slepestyret.Sluttrapport vedlikehold Jegerbu Vegarhovd 2023, del2 

2024.11.18.33. Lågaros Beitelag.Rapport beitesesongen 2024 

2024.11.19.33.Lågliberget beitelag. Rapport beitesesongen 2024 

2024.11.19.001.5.Hardangervidda Villreinutvalg.Invitasjon høstmøte Hardangervidda 2024 

2024.11.28.642.2.ØNF.Kontaktinformasjon fellesfiskekort HV Øst 

2024.11.28.642.2.ØNF.Utbetalingsgrunnlag fellesfiskekort HV ØST 2024 

2024.11.28.642.2.ØNF.Vedlegg omsetning fordelt på utsalgsted 

2024.12.02.001.2.Statsforvalter Vestland.FAUN rapport, blir saltstein brukt av vilrein 

2024.12.03.001.5.Hardangervidda Villreinutvalg.Referat fra styremøte 30.11.24 
2024.12.03.001.5.Hardangervidda Villreinutvalg. Tilbakemelding, opplevde begrensninger 
verneområdene HV 

2024.12.04.Fremtind forsikring.Forsikringsbevis bygg 2024-2025 

2024.12.06.642.0.Inatur.ÅRSRAPPORT innlandsfiske 2024 

2024.12.10.001.5.NVS.rapport strukturtelling HV 2024 

2024.12.12.33.Nore og Uvdal Sau og Geit.Brev til grunneier angående rovviltjakt 

2024.12.16.33.Halne beitelag. Signert beiteavtale 2024_2027 

2024.12.30.120.Lagertelling bøker 30.12.24 

 

2025 
 

2025.10.10.001.1.Statskog.Sluttutbetaling for innkjøp av båter 
2025.01.20.001.7.Buskerud tilsynsutvalg. Løyve til motorferdsel i Hardangervidda Nasjonalpark 
Vinter2025-2028  

2025.02.03.001.5.Hardangervidda Villreinutvalg.Høring kvoteforslag 2025 

2025.02.03.001.5.Hardangervidda Villreinutvalg.Oppfordring fredningssoner 2025 

2025.02.03.001.5.Hardangervidda Villreinutvalg.Oppfordring fredningssoner 2025. VEDLEGG 

2025.02.14.123.URS.Balanse 2024 

2025.02.14.123.URS.Hovedbok 2024 

2025.02.14.123.URS.Resultatregnskap 2024 

2025.02.14.123.URS.Årsregnskap 2024 
 

Forslag til vedtak:  
Ingen 
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Referat: 
Det fremkom ingen merknader til postlisten under møtet. 
 
Vedtak:  
Fjellstyret tar postlisten til orientering 

 
Enstemmig vedtak 

 
 
 
Sak 02/25: Regnskap 2024 
 
Saksdokument:   

2025.02.14.123.URS.Balanse 2024 

2025.02.14.123.URS.Hovedbok 2024 

2025.02.14.123.URS.Resultatregnskap 2024 

2025.02.14.123.URS.Årsregnskap 2024 

 
 
Saksutredning: 

Fjellstyret har hatt en økning i inntektene de siste årene med tilhørende gode 
driftsresultat, 2023 ble det er resultat med underskudd. Dette med bakgrunn i store 
utgifter knyttet til jordskiftesaken på Hein som ble avgjort med et viktig utfall, at fiske i 
rennende vann og elver i statsallmenningen tilhører fjellstyret. For 2024 ble resultatet 
nært balanse selv om inntekter og utgifter endte litt over budsjett. Det er viktig å ha 
en god egenkapital for å kunne imøtekomme eventuelle og nødvendige utgifter 
knyttet til bygningsmasse som fjellstyret forvalter. Videre ser man at prisveksten også 
påvirker fjellstyrets økonomi, inntektene er relativt stabile jfr. Fjellstyrenes 
prisregulering satt i forskrift.  Det blir viktigere for fjellstyret fremover å hente inn 
midler til prosjekter og tiltak fra eksterne aktører i årene som kommer. Særlig gjelder 
dette bygningsmessige tiltak på fjellstyrets hytter. Grunneierfondet skal være vår 
egen mulighet til nettopp å finansiere slike tiltak i statsallmenningene, men realiteten 
er at fjellstyret får ofte svært lite støtte til mindre arbeider og utgifter knyttet til 
vedlikehold og oppgradering. Søknadsprosesser og oppfølging av slike ordninger 
krever mer og mer innsats administrativt, men kan over tid gi positiv og viktig bidrag 
til økonomien.   
 
Fjellstyret hadde i 2024 en samlet omsetning på kr 1 715 903,-. Utgiftene var på kr 
1 634 875,- , dette ga et samlet driftsoverskudd på kr 81 028,-. 
 
Fjellstyret gjorde i desember vedtak om oppsigelse av avtale om revisjon av 
fjellstyrets regnskap, dette grunnet endringer i Statskog sine retningslinjer for 
fjellstyrene i Norge. Statskog frafaller kravet om revisjon på regnskap når 
refusjonsmidlene tilfaller et felles driftsselskap. Internkontroll av regnskapet utføres 
nå av Uvdal regnskapsservice og det forventes med dette en innsparing på 



 4 

budsjettposten. Fjellstyret kan på bakgrunn av dette godkjenne årsregnskapet for 
2024 om det ikke foreligger noen innvendinger eller rettinger på fremlagt regnskap.  
 

Forslag til vedtak:  
Ingen forslag til vedtak. 

 
Referat: 
Sekretær hadde en gjennomgang av årsregnskapet for styret. Skrivefeil i 
saksfremlegget rettes: .. «dette ga et samlet driftsunderskudd på kr 81 028,-» rettes 
til ..dette ga et samlet driftsoverskudd på kr 81 028,-.Det fremkom ingen videre 
merknader til det fremlagte regnskapet. 
 
Vedtak:  
Øvre Numedal Fjellstyre godkjenner fremlagt årsregnskap for 2024. 
 
Enstemmig vedtak 

 
 
Sak 03/25: Årsmelding 2024 
 
Saksdokument:   

2025.01.17.046.1.Årsmelding ØNF 2024 
 
Saksutredning: 
2024 har vært et oppstartsår for det nye fjellstyret etter konstituering på første 
fjellstyremøte i januar 2024. I februar var det kurs for de nye fjellstyrene i Hardanger. 
Fjellstyret har videre deltatt på både vår og høstmøte og det ble i tillegg arrangert 
jegerkafe i juni og «jegerkino» i november. I tillegg til dette har mye tid medgått til 
pågående prosesser på Hardangervidda med blant annet ny tiltaksplan og oppstart 
av revisjon av forvaltningsplanen. Fjellstyret har i 2024 hatt en aktiv drift på det 
administrative, men og en del vedlikeholdsarbeid og sluttføring av pågående 
prosjekter. Det jobbes med en kontinuerlig med oppgradering av hyttene. 
Oppsynsrommet og gangen på Grønenuten ble totalrenovert, her gjenstår det nå å 
bytte ytterdøren. Det ble videre byttet ytterdør på Vegerhovdlægeret og Kolven. 
Muren på Elsjålægeret hadde rast på innsiden og denne jobben ble utført på dugnad 
i sommer.  God økonomi gir rom for oppgradering og vedlikehold av fjellstyrets buer 
og hytter, samtidig ser man at det er viktig å hente inn eksterne midler for å klare 
vedlikeholdet på sikt. Fjellstyret behandlet til sammen 26 saker i 2024 mot 30 saker i 
2023.  
 
Forslag til vedtak:  
Ingen forslag til vedtak. 

 
Referat: 
Det ble holdt en gjennomgang av årsmeldingen av sekretær. Det fremkom noen få 
skrivefeil i årsmeldningen. Sekretær tar en ekstra gjennomgang på dette. Blant annet 
feil årstall samt endring av teksten driftsunderskudd til driftsoverskudd ref sak 02/25. 
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Vedtak:  
Årsmeldingen for 2024 med rettinger tas til etterretning. 
 
Enstemmig vedtak 

 
 
Sak 04/25: Budsjett 2025 
 

Saksdokument:   

2025.02.14.111.Budsjett ØNF 2025 

 

Saksutredning: 

Budsjett for 2025 legges frem med forutsetning om at det blir småviltjakt på et 
moderat nivå. Av fellingsstatistikk og takseringsresultat er det nå en nedgang i 
bestand sammenlignet med toppårene i 20 og 21. Årets kvote på villrein er lagt ut på 
høring med en reduksjon i kvotestørrelsen. Jobben på Jegerbu vil i år bli en stor 
kostnad og vi har som før fått svært lite tilskudd fra Grunneierfondet. Denne jobben 
kan medføre endringer i resultatet og vil være en «joker» for budsjettåret 2025. Det 
jobbes med en vedlikeholdsplan og videre oppgradering på hyttene og budsjettering 
bør følge planen. Selv med et kraftig underskudd i 2023 har fjellstyret en god 
økonomi, men budsjettet må tilpasses inntektene og det med jobbes med andre 
eksterne tilskuddsordninger.  
 
Budsjettet for 2025 fremmes med et positivt driftsresultat på kr 13 500,- 
 

Forslag til vedtak:  
Ingen 
 
Referat: 
Sekretær hadde en gjennomgang av budsjettet for styret. Det ble stilt spørsmål om 
kontorleie. Fjellstyret har en leieavtale med kommunen på kr 35 000,- pr år. Når 
fjellstyret nå mistet sitt lager midlertidig har vi fått økt kostnad på leie. Dette skal etter 
avtale dekkes inn av kommunen som kompensasjon. Endringen i budsjettet medfører 
et positivt driftsresultat på kr 20 500,- Det fremkom ingen videre forslag til endringer i 
møtet. 
 
Vedtak:  
Øvre Numedal Fjellstyre vedtar revidert budsjett datert 18.02.25 for 2025.  
 
Enstemmig vedtak 
 
 
 
 
 

Sak 05/25: Aktivitetsplan 2025  
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Saksdokument:   
2025.01.09.021.0.Aktivitetsplan for Øvre Numedal fjellstyre 2025 
 
 
Saksutredning: 
Årsplanen for fjellstyret er i stor grad styrt av pålagte og nødvendige administrative 
oppgaver og planlagt vedlikehold. Den mest travle tiden for de ansatte i FH er 
perioden februar ut april og juli til oktober. Administrative møter og oppgaver må 
holdes på et minimum i den perioden for å klare å gjennomføre oppdragene som 
foreligger. Med en reduksjon de siste årene i stillinger i driftsselskapet blir det flere 
oppgaver på de ansatte som jobber i fulle stillinger.  
 

Årsplan for Øvre Numedal fjellstyre 2025 

 

Januar 

Årsplan 2025 

Budsjett 2025, rekneskap 2024, årsmelding 2024.  

Samling fjelloppsyn Stjørdal 29-31.01 

 

Februar  

Fjellstyremøte 18.02.25. 

Vinterkurs Oppdal 24-26.02 

Feltarbeid- jfr. Arbeidsliste 

Tilsynstur på hyttene i statsallmenningen, brannvernkontroll 

Klargjøring innkjøp prosjekt Kolven 

 

Mars 

Tilsynstur på hyttene i statsallmenningen, brannvernkontroll. 

Prosjekt Kolven 

Feltarbeid- jfr. Arbeidsliste 

Fjellstyremøte 20.03.25 

Utkjøring av ved- langved i streng til steinbuene via leverandør. Beitelagene kjører ved til Jegerbu, 

Ribbohæ og Kolven 

Vårmøte 29.03, med møte i FH 28.03 Hotell Ullensvang 

 

 

 

April  

Utlysing jaktkort inatur 01.04 

Feltarbeid- jfr arbeidsliste 
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Utkjøring av ved- langved i streng til steinbuene via leverandør. Beitelagene kjører ved til Jegerbu, 

Ribbohæ og Kolven. 

 

 

Mai 

Ved føre sluttføring av arbeid vinter 

Lage ferdig info som skal følge villreinkortene. 

Trekking villreinkort 

Fjellstyremøte 27.05.25 evt lite saker tas sammen med jegerkafe 03.06.25 

 

Juni 

Generalforsamling FH 

Arrangere jegerkafe 03.06.25(uavklart) 

Trekking av småviltjakt 

Utdeling av villreinkort- Rødbergdagene siste helg i juni 

 

Juli 

Start fiskeoppsyn 

Tilsyn/vedlikehold av hytter  

Sommerferie 

Gjennomføring av jobb på Jegerbu 

 

August  

Tilsyn hytter langs slepa/ fiskeoppsyn 

Rypetakst på Hein 

Gjennomføre salg av evt ekstrakort 

Start villreinoppsyn 

 

September 

Fiskeoppsyn  

Småviltoppsyn  

Villreinoppsyn 

 

Oktober 

Oppsummering etter villreinjakta 

Innsending statistikk villreinjakt 

Tilsynsrunde på hyttene nord for lågen før vinteren/ kombi småviltoppsyn 
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November 

Fjellstyremøte 04.11.25 

Tilsynsrunde på hyttene før vinteren/ kombi småviltoppsyn 

Høstmøte møte i FH 

Jegerpub 28.11.25 

 

Desember 

Fjellstyremøte  09.12.25 

Møtegodtgjørelser/ regnskap 

  
 
Forslag til vedtak:  
Øvre Numedal Fjellstyre vedtar fremlagt aktivitetsplan for 2025 

 
Referat: 
Sekretær hadde en gjennomgang av aktivitetsplan og årshjul for 2025. Årsplanen er 
et dynamisk dokument og vil kunne endres underveis. 
 
Vedtak:  
Øvre Numedal Fjellstyre vedtar aktivitetsplan for 2025. 
 
Enstemmig vedtak 

 
 
Sak 06/25: Høring villreinkvote 2025 
 
Saksdokument:   

2025.02.03.001.5.Hardangervidda Villreinutvalg.Høring kvoteforslag 2025 
 
Saksutredning: 

Hardangervidda Villreinutvalg har sendt forslag til kvote for 2025 på høring. Det 
legges opp til valdene sender svar via eget svarskjema bak på kvoteforslaget. 
Høringsfristen er satt til 14.03. Bestandssituasjonen er vurdert til å ligge i nedre 
intervall av målsetningene i bestandsplanen(1400-1700 kalv). Samlet sett legges det 
til grunn en svak tilvekst siden 2024. Med bakgrunn i dette vil Villreinutvalget i år 
foreslå et forsiktig uttak av simle og kalv i tillegg til voksen bukk. 
 
Kvoteforslaget er utarbeidet innenfor rammene av godkjent bestandsplan, ny 
bestandsvurdering og mottatte signaler fra villreinnemnda og Regjeringen mht. fokus 
på uttak av voksen bukk. Villreinutvalet forventer at kalvetilveksten i 2025 vil bli 
lavere enn eller opp mot nedre nivå for vedtatt bestandsmål. Det vurderes å være 
mulig med et lite uttak av kalv og simler, samtidig som bestandsmålet vil nåes i 2026.  
 
Det anbefales følgende kvote, korttyper og tiltak:  
• Total kvote på 3.000 dyr.  
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• Kvoten tildeles med følgende korttyper; 2.500 stk. «voksen bukk 2,5 år og             
eldre», 250 stk. «kalv» og 250 stk. «valgfritt dyr».  
• Alle vald henstilles til å prioritere korttypene «kalv» og «valgfritt dyr» til 
ungdom og førstegangsjegere.  
• Alle jegere henstilles til å forsøke å felle små kalver og små simler.  
• Jakttid fra og med 20. august til og med 21. september.  
• Dyreposisjoner gjøres tilgjengelig med 3 dagers forsinkelse.  
• Videreføre ordningen der det dispenseres fra kravet om skriftlige 
fellesjaktavtaler, jf. hjorteviltforskriften § 31.  
• Videreføre fungerende fredningssoner og vurder nye fredningssoner i andre 
områder.  
 
Ved kalvetellingen i 2024 ble det fotografert 3.956 dyr. Av disse var det 1.073 kalv, 
2.396 su og 486 voksen bukk. Utvalget forventer ut fra dette en bestandsvekst fra 
2023 og videre forventes det at antall produktive simler i bestanden har økt. 
Bestandsestimatet nå sammenlignes med den bestanden man hadde på vidda i 
2003 og 2004 og erfaringen man tilegnet seg den gangen med fredning og 
bestandsvekst. Ved fastsetting av kvote for 2025 anbefales de å ta utgangspunkt i en 
bestandsstørrelse på 4.000(+) dyr før kalving, en kalvetilvekst på opp mot 1.400 kalv 
og 900 stk. bukk 2,5 år og eldre ved jaktstart. Uttak av simle og kalv i år er ikke i 
hovedsak sett i lyset av CWD men vil være viktig for forvaltningen med hensyn på 
kondisjonsvurderinger gjennom innhenting av slaktevekter og kjever. Videre skriver 
villreinutvalget i sin anbefaling: 
 
En liten mulighet til enklere jakt gjennom uttak utover voksen bukk vil trolig bli sett på 
som positivt blant jegerne og være et lite bidrag / signal som kan motvirke den 
«jegertretthet» som synes å bre seg. Korttypene kalv og fritt dyr muliggjør også at 
valda kan prioritere disse korttypene til ungdom / førstegangsjegere. Dette vil lette 
jakta betydelig, noe som vil være svært positivt for denne gruppen av jegere. 
Korttypen fritt dyr vil i praksis fungere som et simle-ungdyrkort siden det vil være 
overskudd av rene bukkekort. Fridyrkort anbefales fremfor su-kort da det også 
muliggjør felling av voksen bukk. Dette vil være en stor fordel for bl.a. 
førstegangsjegere som ikke vil kunne skyte feil type dyr med denne korttypen. 
 
Hardangervidda villreinområde står i en vanskelig situasjon. Skrantesjuke henger 
over forvaltningen som en tung skygge og villreinen har en kondisjon og arealbruk 
som ikke er bra. Man erfarte etter fredningen i 2004 at oppbyggingen av stammen 
gikk senere enn forventet da dødeligheten var høyere sett mot kalvetilveksten ut fra 
de erfaring man hadde med en større bestand. Med gjennomføring av en jakt basert 
på kvote som foreslått vil man forvente å komme opp til målsetningene som er satt i 
bestandsplanen med en kalvetilvekst på 1500 (1400-1700) kalv i 2026.   
 
Det foreligger ingen signaler eller grunn til ikke å støtte forslaget fra utvalget i saken. 
Man har erfaringer med jakttid og uttak fra fjorårets jakt og har sånn sett kommet opp 
til nedre intervall i bestandsplanen nå i 2025 og med en forventning om å nå målet 
med en kalvetilvekst på 1500 kalv i 2026.  
 

 

Forslag til vedtak:  
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Øvre Numedal Fjellstyre støtter villreinutvalgets forslag til kvote for 2025. I tillegg 
støttes fremlagt forslag til jakttid samt tilgang til dyreposisjoner med 3 dagers 
forsinkelse. 

 
Referat: 
Det var i utgangspunktet enighet om at man ønsker en større villreinstamme en 
dagens situasjon. Uttak av simle og kalv vil sånn sett dempe veksten, men støtte til at 
uttaket blir etter utvalgets vurdering svært begrenset. Åpnes det opp for fridyr og 
kalvekort må det presiseres at kortene skal forbeholdes ungdom. FH må og bør 
samarbeide om dette. Dette legges til som en kommentar på høringssvaret til 
villreinutvalget. 
 
Vedtak:  
Øvre Numedal Fjellstyre støtter villreinutvalgets forslag til kvote for 2025. I tillegg 
støttes fremlagt forslag til jakttid samt tilgang til dyreposisjoner med 3 dagers 
forsinkelse. Åpnes det opp for fridyr og kalvekort må det presiseres at kortene skal 
forbeholdes ungdom. 
 
Enstemmig vedtak 

 
 
 
Sak 07/25: Eventuelt 
 
Saksdokument:   
 
 
Saksutredning:  

- Orientering anbudsprosess Jegerbu 

 

Referat: 
Fjellstyret fikk en orientering om anbudsprosessen. Fjellstyret mottok to skriftlige 
tilbud på jobben. Fjellstyret hadde åpnet opp for en mulighet å sluttføre arbeidet i 
2026 da dette kan være en omfattende jobb. Med videre utgangspunkt i vurdering 
omkring kompetanse på den spesifikke jobben ble pris utslagsgivende i saken. 
Sekretær sender orientering til de to tilbyderne som har levert pris. 
 
 
20.02.25 
Sten-Rune Jensen  


